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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 

 
PROCES – VERBAL 

 
 
 Încheiat astăzi, 31 ianuarie 2012, în şedinţa ordinară a Consiliului Local al 
municipiului Râmnicu Vâlcea, convocată prin Dispoziţia Primarului nr. 155 din 26.01.2012, 
conform articolului 39, alin. (1) din Legea nr. 215/2001 privind Administraţia Publică 
Locală, republicată, la care participă: domnul primar Romeo Rădulescu, domnul secretar 
Toma Mihăescu, precum şi 21 de consilieri locali, din cei 23 în funcţie. Au lipsit motivat             
doamna Ene Gabriela Ana  şi domnul Crăciunescu Grigore. 

În continuare, domnul secretar Toma Mihăescu informează că sunt prezenţi           
21 consilieri din cei 23 în funcţie. În aceste condiţii domnul secretar Toma Mihăescu 
declară legal constituită şedinţa de astăzi şi prezintă procesul – verbal al şedinţei 
extraordinare din data de 6.01.2012. Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se 
supune aprobării şi se aprobă cu vot unanim procesul-verbal al şedinţei extraordinare din 
data de 6.01.2012. 
 În continuare, domnul preşedinte de şedinţă, consilier Filip Teodosie  prezintă 
ordinea de zi a şedinţei, care cuprinde următoarele puncte: 
 1. Raport şi proiect de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului local 
pentru anul 2011. 
 2. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local şi a listei de investiţii 
pe surse de finanţare pentru anul 2012 + nota justificativă nr. 4955 din 27.01.2012 privind 
modificarea raportului privind aprobarea bugetului local 2012 + Nota justificativă  nr. 3315 
din 30.01.2012 privind completarea Raportului nr. 4009/25.01.2012 
 3. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului activităţilor 
autofinanţate la unităţile de învăţământ şi cultură pentru anul 2011. 
 4. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului autofinanţat pentru 
unităţile de învăţământ şi instituţiile de cultură pentru anul 2012. 

    5. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă pe anul 2011 
pentru contul “50.04. – Disponibil în regim extrabugetar”, schema de plată SAPS. 
 6. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului pentru contul “50.04”, 
deschis pentru operaţiunile de plăţi directe care se acordă în agricultură pe anul 2012. 
 7. Raport şi proiect de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului 
Fondului IID Măsura ISPA Cod nr. 2004/RO/16/P/PE/002 pentru anul 2011. 

    8. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului pentru Fondul IID 
Măsura ISPA Cod nr. 2004/RO/16/P/PE/002 pentru anul 2012. 
 9. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă a bugetului 
“Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de întreţinere 
privind creşterea performanţelor energetice a blocurilor de locuinţe pentru anul 2011. 
 10. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului pentru contul 50.02.40 – 
Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de întreţinere 
privind creşterea performanţelor energetice a blocurilor de locuinţe pentru anul 2012. 
 11. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă pe anul 2011 
pentru fondurile alocate sustenabilităţii proiectului “Centrul de servicii  terapeutice pentru 
copilul cu autism Mara Rm. Vâlcea”. 

    12. Raport şi proiect de hotărâre privind vânzarea unui teren situat în Parcul 
Industrial  

    13. Raport şi proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de concesiune 
încheiat cu S.C. COZIA S.R.L. 



2 
 

 14. Raport şi proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu către Partidul Poporului 
Dan Diaconescu. 

    15. Raport şi proiect de hotărâre privind transmiterea în folosinţă a unor imobile – 
terenuri către Arhiepiscopia Râmnicului. 
 16. Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei unei părţi din imobilul –
construcţie - Cămin Seminarul Teologic Liceal Ortodox “Sf. Nicolae”. 
 17. Raport şi proiect de hotărâre privind inventarierea unui imobil –teren în domeniul 
public al municipiului, cu destinaţia drum de acces. 

    18. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
110 din 29.04.2011 cu privire la concesionarea terenului în suprafaţă de 61,24 m.p de 
către SC LIDL România SCS. 
 19. Raport şi proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local                       
nr. 223/2005. 
 20. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 30/2007. 

     21. Raport şi proiect de hotărâre privind realizarea obiectivului de investiţii 
“Amenajare şi modernizare Piaţa centrală municipiul Râmnicu Vâlcea”.  

 22. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bilanţului real al energiei termice 
pentru sistemul  de alimentare cu energie termică al municipiului Râmnicu Vâlcea. 

 23. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobare PUD “Imobil Locuinţe colective     
P+1-2E, strada Ostroveni, nr.84”, investitor Dumitrescu Constantin.  
 24. Raport şi proiect de hotărâre privind denumirea Scuarului din vecinătatea blocului 
D2 de pe Calea lui Traian. 
 25. Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program 
prelungit Sud Râmnicu Vâlcea. 
 26. Raport şi proiect de hotărâre privind privind schimbarea denumirii Liceului de Artă 
Râmnicu Vâlcea. 
 27. Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program 
normal nr.4. 

28. Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu 
program prelungit nr.1 din Râmnicu Vâlcea. 
 29. Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program 
normal nr.1 din Râmnicu Vâlcea. 
 30. Raport şi proiect de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program 
normal nr.3 din Râmnicu Vâlcea. 
 31. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea noilor denumiri ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar pentru anul şcolar 2012 - 2013. 
 32. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de 
învăţământ preuniversitar din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru anul 2012-2013. 
 33. Raport şi proiect de completare a Hotărârii Consiliului Local nr. 248/135/2004, 
privind procedura de avizare a programului de funcţionare a agenţilor economici. 
 34. Raport şi proiect de hotărâre privind evaluarea activităţii asistenţilor personali ai 
persoanelor cu handicap grav în cursul sem. II 2011. 

 35.Diverse. 
 - Subpunctul 1 – Raport si proiect de hotarare privind aprobarea efecturii unor plăţi din 
bugetul local. 
 - Subpunctul 2 – Raport si proiect de hotarare privind aprobare Plan Urbanistic de 
Detaliu “Grădiniţă cu program normal, b-dul Nicolae Bălcescu, nr.41-43”, investitor SC 
SOCOM SA Râmnicu Vâlcea. 
 - Subpunctul 3 – Raport si proiect de hotarare privind aprobare bugetului “Centrului de 
servicii terapeutie pntru copilul cu autism Mara-Ramnicu Valcea” pentru anul 2012. 
 - Subpunctul 4 – Raport si proiect de hotarare privind soluţionarea plângerii prealabile 
formulate de SC URBAN S.A. Rm. Vâlcea, împotriva Hotărârii Consiliului Local nr. 
240/2011 si 265/2011. 
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 - Subpunctul 5 – Raport si proiect de hotarare privind soluţionarea plângerii prealabile 
formulate de SC URBAN S.A. Rm. Vâlcea, împotriva Hotărârii Consiliului Local nr. 
219/29.08.2011. 
 - Subpunctul 6 – Raport si proiect de hotarare privind achiziţionarea unor autovelicule 
folosite pentru transportul public de călători 
 - Subpunctul 7 – Raport si proiect de hotarare privind mandatarea reprezentanţilor 
Consiliului Local în Adunarea Generală a Acţionarilor la SC ETA SA 
 - Subpunctul 8 – Raport si proiect de hotarare privind aceptarea une donaţii.  
 -Subpunctul 9 – Raport si proiect de hotarare privind modificarea şi completarea  
Hotărârii Consiliului Local nr. 301 din 29.10.2009 privind inchirierea spaţiilor comerciale 
din incinta imobilului “Hala Centrală .  
 -Subpunctul 10 – Raport si proiect de hotarare privind  aprobarea modificării Acordului 
de parteneriat in vederea implementării proiectului “DO IT-Formarea profesională în 
domeniul IT, organizare job club, orientare si consiliere pentru şomeri”, aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Local nr. 288/2010. 

Nefiind discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării ordinea de zi şi cu 
votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi se aprobă ordinea de zi a şedinţei de 
astăzi.           

În continuare se trece la analizarea punctelor de pe ordinea de zi. 
  Astfel, la punctul unu din ordinea de zi  sunt prezentate "Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului local pentru anul 2011”. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard - cred că este pentru prima oară în istoria Consiliului 
Local când avem un asemenea excedent bugetar, aproximativ 10% din bugetul anului 
2011. Credem că acest excedent bugetar se datorează incapacităţii de a cheltui a 
executivului, planificarea bugetară defectuoasă şi nu în ultimul rând necunoaşterea 
legislaţiei. Trebuia să se ştie ca aveam voie să deschidem credite bugetare până la data 
de 21 decembrie. Mulţumesc. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – da, domnul Vîrlan. Din punctul dumneavoastră 
de vedere este greşit că Primăria beneficiază de aproape 6 milioane de lei de la Uniunea 
Europeană şi din punctul dumneavoastră de vedere ei trebuiau cheltuiţi. Nu-i aşa ? 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – noi v-am ajutat. Liberali au fost cei care au 
introdus Râmnicu Vâlcea ca pol de dezvoltare. Aduceţi-vă aminte. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – domnul Vîrlan, vreau să vă aduc aminte că v-aţi 
opus la toate investiţiile propuse de Primăria Râmnicului din 2004 până acum. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – doar la cheltuielile din cadrul acestora. 
Domnul consilier Matei Ion – au trecut cu ajutorul PSD-ului. 
Domnul primar Rădulescu Romeo – vă mulţumesc pentru asta. 
Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul 

de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului local pentru anul 2011. 
 Cu vot unanim se aprobă contul de execuţie a bugetului local al municipiului la data 
de 31.12.2011, cu o valoare de 222.986.302,80 lei – venituri proprii la care se adaugă 
6.339.025,00 lei – excedent al anului 2010 şi 208.988.819,03 lei la partea de cheltuieli, 
rezultând un excedent financiar în valoare de 20.336.508,77 lei, din care  13.997.483,77 lei 
aferent anului 2011.         
 Contul de execuţie a bugetului local pe anul 2011, aprobat conform alineatului 
precedent, este prezentat în anexele 1 – 6, care fac parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 
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Excedentul bugetar în sumă de 20.336.508,77 lei, înregistrat la data de 31.12.2011, 
se compune din: 

a)   6.339.025,00 lei – excedent an 2010; 
b) 13.685.152,74 lei – diferenţă între veniturile încasate şi plăţile efectuate ; 
c)      312.331,03 lei – sumă recuperată la bugetul local din finanţările anilor 

precedenţi, aceasta neregăsindu-se în structura veniturilor bugetare, ci numai la partea de 
cheltuieli. 

Din excedentul bugetului local prevăzut mai sus se aprobă acoperirea deficitului de 
5.102.679,93 lei aferent secţiunii dezvoltare. 
  La punctul doi din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea bugetului local şi a listei de investiţii pe surse de finanţare pentru anul 
2012 + nota justificativă nr. 4955 din 27.01.2012 privind modificarea raportului privind 
aprobarea bugetului local 2012 + Nota justificativă nr. 3315 din 30.01.2012 privind 
completarea Raportului nr. 4009/25.01.2012”. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul primar Rădulescu Romeo propune următoarea modificare suma de 200 de 
mii lei existentă la Cap. 7 pentru finanţare culte religioase, va fi împărţită astfel: 150 de mii 
lei – sprijin culte religioase şi 50 de mii lei  pentru încălzire biserici. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – cred că importanţa acestui material trebuia 
discutată într-o şedinţă separată, poate o şedinţă extraordinară,. pentru că în fiecare an 
bugetul se dezbătea cum trebuie într-o şedinţă de consiliu local. În fine astăzi avem o 
şedinţă mai uşoară cu 40 de puncte pe ordinea de zi, dar o să discutăm şi bugetul că de 
asta ne-am întâlnit astăzi. Problema acestui buget, părerea mea este că, în continuare, noi 
nu respectăm Legea 273 modificată. Eu am cerut şi domnului director, în şedinţa de 
comisie, să-mi explice cum este posibil să facem noi angajamente fără să luăm în calcul 
creanţele pe care le avem şi nu am primit nici un răspuns, asta este o problemă. Altă 
problemă se referă la faptul că este pentru prima oară în istoria Consiliului Local când la 
capitolul investiţii o explozie extraodinară, undeva la 26-27%. Ne bucurăm că domnul 
primar vrea să facă investiţii în acest oraş, numai că aceste investiţii sunt dispersate şi 
necoerente, nemotivate temeinic. Aş vrea să vă dau câteva exemple : elaborare PUZ 
Goranu-Feţeni şi imediat găsim modificare PUZ Feţeni sau elaborare PUZ Zona Centrală, 
modificare PUZ Zona Centrală. La anexa 5, poziţia 4 găsim internatul Grup Şcolar 
Ferdinand care nu mai este la învăţământ, l-am transformat în locuinţe sociale. Multe 
necorelaţii. Nu alocăm nici un leu pe proiectele pe fonduri europene. Eu i-am spus 
domnului primar că, prioritatea numărul unu, în anul 2012 este atragerea de fonduri 
europene : avem proiectele cu parcul Zăvoi ; cu transformarea Căminului de Bătrâni, 
corpul A, în locuinţe sociale ; reabilitarea podului peste râul Olt şi altele. De asemenea, la 
expunerea bugetului, din 18 ianuarie, domnul primar a făcut următoarea afirmaţie : « Am 
tăcut doi ani de zile şi am suportat şi nimeni nu a ştiut ce aţi făcut dumneavostră ». 
Domnule primar, când este vorba de banii publici trebuie să ştim toţi. Vă solicit public să 
facem un audit să ştim despre ce este vorba. Ce ne-aţi ascuns dumneavoastră, ce puteaţi 
să ne ascundeţi, aşa cum reiese din dialogul purtat între dumneavoastră şi domnul Gutău. 
Când dumneavoastră aţi fost viceprimar ce puteaţi să ascundeţi ce probleme sunt în 
primărie. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – domnule Vîrlan, bugetul local nu se aprobă în 
şedinţă extraordinară ci în şedinţă ordinară, scrie în legea administraţiei publice locale. 
Dacă nu ştiţi, domnule secretar vă rog să faceţi o copie a legii pentru domnul consilier. 
Referitor la proiectele cu finanţare europeană, vreau să vă spun că acestea nu sunt 
semnate, când vor fi semnate vom aloca imediat şi banii necesari. La toate proiectele cu 
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finanţare europeană pe care le avem în lucru nu avem întârzieri la plăţi, pentru că din banii 
alocaţi de la bugetul local au fost suficienţi. Faptul că avem datorii de anul trecut şi că nu 
am alocat bani pentru acestea, se datorează faptului că acestea nu sunt scadente. Dacă 
erau scadente ele erau prinse şi respectam legea. Mi-ar fi plăcut ca la dezbaterea 
bugetului să veniţi să spuneţi ceva despre buget nu să veniţi acum să criticaţi în condiţiile 
în care nu veniţi cu nici o soluţie concretă. Legat de PUZ-uri- dacă vă uitatţi sunt câteva 
capitole legate de puz-uri respectiv  ce ţine de proiectare separat şi ce ţine de execuţie 
separat. Parcul Zăvoi nu a fost prins pentru că nu este semnat, mai durează o lună de zile 
până se semnează. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard  solicită dreptul la replică, însă domnul preşedinte 
de şedinţă acordă cuvântul domnului consilier Matei Ion la solicitarea acestuia, motivat de 
faptul că domnul Vîrlan a mai avut o înscriere la cuvânt. 

Domnul consilier Matei Ion – eu am avut mai multe întrebări, am avut mai multe 
discuţii şi în  comisie, unde am primit răspuns la multe din întrebări. Aş vrea să fac o 
propunere : pentru că s-a realizat acel pod peste râul Olăneşti să prindem pe lista de 
investiţii sau chiar pe lista de rezerve a proiectelor din fonduri europene pentru realizarea 
unei străzi care să prelungească Splaiul Independenţei până la urechea podului, pe cheiul 
Olăneşti-ului pentru că dincolo de pod trebuie să ieşim într-o intersecţie de 90º şi să ne 
întoarceam. Aşa cei care merg în direcţia respectivă pot să meargă direct şi ies la urechea 
podului. Există spaţiu să dacă nu mai putem să accesăm şi să rezolvăm problema. Aş vrea 
să fie prinsă ca poziţie şi vedem cu facem cu finanţarea, poate la programe externe mai 
poate fi prinsă în lista de rezervă a proiectelor care mai pot fi executate din fondurile care 
nu sunt consumate. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – de acord. Domnule Miftode la prima rectificare 
s-o prindem la poziţie proiectare. 

Domnul consilier Matei Ion – mai am o nelămurire. Din informaţiile mele am înţeles 
că suntem puşi în situaţia de a creşte Gcal la 01 aprilie pentru că este în pericol plata unui 
grant de 7,4 milioane de euro. Dacă da, cum  veţi reflecta în buget acoperirea subvenţiei 
respective care va fi generată de această creştere. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – până pe 01 aprilie noi avem plătită subvenţia. 
În ultima şedinţă pe care am avut-o la Ministerul Mediului am primit aprobarea să 
prelungim termenul până la 01 iulie. Am cerut aviz şi la Comisia Europeană. Eu, personal 
am participat la aceste întâlniri, împreună cu comisarul european. Nu vor fi probleme. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – vreau dreptul la replică pentru a-i spune domnului 
primar că pentru a merge la o dezbatere trebuie să ai materialele necesare. Primăria l-a 
publicat pe site cu o seară înainte, iar la dezbatere s-a spus altceva, au fost corectate 
materialele respective. Referitor la respectarea legii 273 voă reamintesc că aveţi lucrare 
finalizată, recepţionată şi neplătită. Dumneavoastră susţine că nu avem la plată în 2012. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – nu este scadentă în anul 2012. Domnul 
Lepădat când a fost postat bugetul ? 

Domnul Lepădat Ion, directorul Direcţiei Economico-Financiare - bugetul a fost pus 
cu 3-4 zile înainte, iar lista de investiţii cu o seară înainte. 

Domnul consilier Matei Ion – bugetul fără listă de investiţii despre ce vorbim ? 
Domnul consilier Vîrlan Eduard – şi mai vreţi să avem dezbatere. 
Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul 

de hotărâre privind aprobarea bugetului local şi a listei de investiţii pe surse de finanţare 
pentru anul 2012, cu modificarea propusă de domnul primar. 

Cu vot unanim se aprobă bugetul municipiului Râmnicu Vâlcea pentru anul 2012, cu 
o valoare totală de 201.966.550 lei - la partea de venituri şi 201.966.550 lei - la partea de 
cheltuieli. 

Bugetul pentru anul 2012, aprobat conform prevederilor de mai sus este prezentat 
în  structura clasificaţiei bugetare conform anexelor, parte integrantă a acestuia, după cum 
urmează : 

• ANEXA 1 – Situaţia veniturilor estimate de încasat la bugetul local pe anul 
2012 cu o valoare totală de 201.966.550 lei; 
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• ANEXA 2 – Situaţia privind repartizarea pe capitole de cheltuieli a creditelor 
bugetare pe anul 2012 cu o valoare totală de 201.966.550 lei; 

• ANEXA 3 – Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de 
învăţământ pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2012 cu o valoare totală de  
7.129.000 lei, din care : 

- 1.440.000 lei – finanţare din surse proprii; 
- 5.689.000 lei – finanţare buget de stat. 

• ANEXA 4 – Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de 
învăţământ preşcolar cu program prelungit, pentru cheltuieli funcţionale pe 
anul 2012 cu o valoare totală de 1.281.000 lei, din care : 

- 500.000 lei – finanţare din surse proprii; 
- 781.000 lei – finanţare buget de stat. 

• ANEXA 5 – Situaţia privind subvenţiile repartizate pentru acoperire cheltuieli 
cu serviciile funcţionale pentru internate pe anul 2012 cu o valoare totală de 
530.000 lei; 

• ANEXA 6 – Lista de investiţii pe anul 2012 – total surse de finanţare, cu o 
valoare totală de 30.000.000 lei – finanţare din surse proprii. 

• ANEXA 7 – Lista de investiţii pe anul 2012 – fonduri externe nerambursabile 
postaderare şi cofinanţare buget local cu o valoare totală de 10.931.930 lei 
din care : 

- 5.000.000 lei – finanţare din surse proprii; 
- 4.030.690 lei – finanţare nerambursabilă din excedent ; 
- 1.901.240 lei – cereri în curs de soluţionare. 

• ANEXA 8 – Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de 
învăţământ preuniversitar de stat pentru burse elevi pe anul 2012 în sumă de 
350.000 lei. 

• ANEXA 9 - Lista de investiţii pe anul 2012 pentru unităţi de învăţământ cu o 
valoare totală de 51.000 lei – sursă buget local. 

  La punctul trei din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea execuţiei bugetului activităţilor autofinanţate la unităţile de învăţământ şi 
cultură pentru anul 2011”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
execuţiei bugetului activităţilor autofinanţate la unităţile de învăţământ şi cultură pentru 
anul 2011. 

Cu vot unanim se aprobă execuţia de casă pe anul 2011 pentru veniturile şi 
cheltuielile bugetului autofinanţat al unităţilor de învăţământ, conform anexei nr.1, care 
face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
 Cu acelaşi număr de voturi se aprobă execuţia de casă pe anul 2011 pentru 
veniturile şi cheltuielile bugetului autofinanţat al instituţiilor de cultură, conform anexei nr.2, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
  La punctul patru din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea bugetului autofinanţat pentru unităţile de învăţământ şi 
instituţiile de cultură pentru anul 2012”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
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bugetului autofinanţat pentru unităţile de învăţământ şi instituţiile de cultură pentru anul 
2012. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- bugetele autofinanţate ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat pentru 

anul 2012 au următoarele surse de finanţare: 
a) taxe şi alte venituri în învăţământ – cont 33.10.05; 
b) venituri din prestări servicii – cont 33.10.08; 
c) contribuţie elevi pentru internate şi cantine – cont 33.10.14; 
d) alte venituri din prestări servicii şi alte activităţi – cont 33.10.50. 
-bugetul autofinanţat al unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat pentru anul 

2012, la valoarea de 4.807.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli, 
conform anexelor 1 şi 2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 

-bugetul autofinanţat al instituţiilor de cultură pentru anul 2012 la valoarea de 
244.000 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli, conform anexei nr.3, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

     La punctul cinci din ordinea de zi  sunt prezentate -Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă pe anul 2011 pentru contul “50.04. – 
Disponibil în regim extrabugetar”, schema de plată SAPS. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, 
întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
execuţiei de casă pe anul 2011 pentru contul “50.04. – Disponibil în regim 
extrabugetar”, schema de plată SAPS. 

Cu vot unanim se aprobă execuţia de casă a bugetului pentru contul ”50.04 - 
Disponibil în regim extrabugetar”, schema de plată – SAPS, pe anul 2011, după cum 
urmează: 

A. la partea de VENITURI – 23.864,60 lei , din care: 
- 23.864,60 lei – din disponibil la data de 31.12.2010. 

B. la partea de CHELTUIELI – 9.295,30 lei , din care: 
- 9.295,30 lei – transferuri.    

C. Excedent anul 2011 –        14.569,30 lei .                                      
Suma neconsumată în anul 2011 de 14.569,30 lei se reportează cu aceeaşi 

destinaţie în bugetul pe anul 2012. 
  La punctul şase din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea bugetului pentru contul “50.04”, deschis pentru operaţiunile de 
plăţi directe care se acordă în agricultură pe anul 2012. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului pentru 
contul “50.04”, deschis pentru operaţiunile de plăţi directe care se acordă în agricultură pe 
anul 2012. 

Cu vot unanim se aprobă bugetul pentru schema de plată unică pe suprafaţă -SAPS 
pe anul 2012 cu o valoare totală de 14.569,30 lei , atât la partea de venituri, cât şi la partea 
de cheltuieli. 

Bugetul în structura clasificaţiei funcţionale şi economice, aprobat conform 
alineatului precedent, este prezentat în anexa care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 
  La punctul şapte din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului Fondului IID Măsura ISPA Cod nr. 
2004/RO/16/P/PE/002 pentru anul 2011”. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.2, de buget-
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finanţe, prognoze economico-sociale şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului Fondului IID Măsura 
ISPA Cod nr. 2004/RO/16/P/PE/002 pentru anul 2011”. 

Cu vot unanim se aprobă execuţia de casă pentru bugetul Fondului de Întreţinere, 
Înlocuire şi Dezvoltare (IID) pe anul 2011, conform anexei nr.1, care face parte integrantă 
din hotărârea adoptată. 
 Lista obiectivelor de investiţii finanţate din Fondul IID în anul 2011, precum şi 
sumele alocate/consumate pentru fiecare obiectiv în parte sunt prevăzute în anexa nr.2, 
care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

 Disponibilul din contul bugetului Fondului IID la data de 31 decembrie 2011, format 
din excedentul bugetului la 31.12.2011 în valoare de 2.381.108,10 lei  se reportează în 
bugetul Fondului IID pe anul 2012. 

     La punctul opt din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea bugetului pentru Fondul IID Măsura ISPA Cod nr. 
2004/RO/16/P/PE/002 pentru anul 2012”. 

 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, 
pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a 
drepturilor cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi-au 
prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Matei Ion - eu am solicitat, în comisie, detalierea cheltuielilor 
neeligibile din Fondul IID. Aici avem nişte sume interesante să spunem aşa. Nu avem 
publicitate eligibilă la Proiectul ISPA ? 

Domnul primar Rădulescu Romeo a solicitat punctul de vedere al domnului Jianu 
Cristian, director SC APAVIL SA, dar acesta nu participă la şedinţă şi nici alţi 
reprezentanţi ai societăţii. 

Domnul consilier Matei Ion - sunt prea mari să vină la şedinţa de consiliu. Avem 
publicitate neeligibilă. De ce ?  

Domnul primar Rădulescu Romeo – poate s-o fi depăşit cuantumul. 
Domnul consilier Matei Ion – De ce ? Câte persoane lucrează care încasează 7 

miliarde pe unitatea de implementare proiecte ? Câte persoane încasează 708 mii de 
lei ? Câţi bani primeşte o persoană/ lună ? Eu cred că trebuia să primim nişte informaţii. 
Am cerut şi la punctul 7 explicaţii, dar  acum o jumătate de oră mi-a trecut dl Miftode cu 
creionul pe margine. Aici avem o listă obiective de investiţii din Fondul IID pe anul 2011 
în care sunt prezentate sume alocate şi plăţi efectuate la 2011 fără a se prezenta 
stadiul lucrărilor. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – în aceste condiţii eu propun retragerea de 
pe ordinea de zi. 

Domnul secretar Toma mihăescu – dacă îmi permiteţi se poate amâna pentru o 
şedinţă viitoare. O retragere a unui material de pe ordinea de zi nu mai este posibilă 
pentru că s-a aprobat ordinea de zi. 

În consecinţă, domnul preşedinte de şedinţă a supus aprobării propunerea de 
amânare a analizării acestui material pentru şedinţa viitoare, propunere care se aprobă 
cu vot unanim. 

 Domnul consilier Matei Ion – să spunem şi de ce pentru explicaţii referitoare la 
suma respectivă. 
  La punctul nou ă din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă a bugetului “Disponibil din fonduri cu 
destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de întreţinere privind creşterea 
performanţelor energetice a blocurilor de locuinţe pentru anul 2011. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă a 
bugetului “Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de 
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întreţinere privind creşterea performanţelor energetice a blocurilor de locuinţe pentru anul 
2011. 

Cu vot unanim se aprobă execuţia de casă pe anul 2011 a bugetului pentru contul 
50.02.40 ”Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de 
intervenţie privind creşterea performanţei energetice a blocurilor de locuinţe”, cu o valoare 
de 3.198.476,21 lei la partea de încasări şi 2.943.810,17 lei la partea de plăţi, rămânând 
neconsumată suma de 254.666,04  lei, ce se reportează în bugetul pe anul 2012 pentru 
aceeaşi destinaţie. 
  La punctul zece din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea bugetului pentru contul 50.02.40 – Disponibil din fonduri cu 
destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de întreţinere privind creşterea 
performanţelor energetice a blocurilor de locuinţe pentru anul 2012”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului pentru 
contul 50.02.40 – Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor 
de întreţinere privind creşterea performanţelor energetice a blocurilor de locuinţe pentru 
anul 2012 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
-bugetul pentru contul 50.02.40 ”Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru 

finanţarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea performanţei energetice a blocurilor de 
locuinţe”, pe anul 2012, cu o valoare de 7.343.558 lei , atât la partea de venituri, cât şi la 
partea de cheltuieli, conform anexei nr.1, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată ; 

-lista obiectivelor de investiţii – conform Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului 
nr.18/2009 – reabilitare termică a blocurilor, pe anul 2012, în valoare totală de 7.343.558 
lei , conform anexei nr.2, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
  La punctul unsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă pe anul 2011 pentru fondurile alocate 
sustenabilităţii proiectului “Centrul de servicii  terapeutice pentru copilul cu autism Mara 
Rm. Vâlcea”. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea execuţiei de casă pe anul 2011 
pentru fondurile alocate sustenabilităţii proiectului “Centrul de servicii  terapeutice pentru 
copilul cu autism Mara Rm. Vâlcea”. 

Cu vot unanim se aprobă execuţia de casă pe anul 2011 pentru Proiectul ”Centrul 
de servicii terapeutice pentru copilul cu autism – MARA Rm. Vâlcea”, după cum urmează: 
Denumire indicator   Prevederi an 2011      Incas ări/Pl ăţi          Diferen ţe 
VENITURI, din care: 157.748,00 157.748,00 0 
Alte venituri: Buget 
local -cofinanţare 

157.748,00 157.748,00 0 

CHELTUIELI , din 
care: 

157.748,00 70,561,91 87.186,09 

Cheltuieli de 
personal 

39.999,00 31,853,00 8.146,00 

Cheltuieli materiale 117.749,00 38.708,91 79.040,09 
EXCEDENT 
31.12.2011 

 87.186,09  
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Excedentul în sumă de 87.186,09 lei , înregistrat la data de 31.12.2011, se 
reportează în anul 2012 cu aceeaşi destinaţie. 

La punctul doisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind vânzarea unui teren situat în Parcul Industrial”, prin care se propune 
dezmembrarea suprafeţei de teren de 2.724 m.p. – lotul 31,  situat în Râmnicu Vâlcea, 
aleea Parteneriatului, din terenul aferent ”Parcului industrial”, vânzarea către S.C. 
NORDEXIM S.R.L a acestei suprafeţe de 2.724 m.p., la preţul de 3,33 Euro/m.p, precum şi 
împuternicirea administratorului public al municipiului să semneze actul de dezmembrare şi 
contractul de vânzare-cumpărare a terenului.  
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind vânzarea unui teren situat în 
Parcul Industrial. 
 Cu vot unanim se aprobă următoarele: 

-dezmembrarea suprafeţei de teren de 2.724 m.p – lotul 31, situat în Râmnicu 
Vâlcea, Aleea Parteneriatului din terenul aferent Parcului Industrial, teren identificat în 
planul de situație – anexă la hotărârea adoptată, în vederea vânzării acestuia; 

- vânzarea către S.C. NORDEXIM S.R.L a terenului identificat mai sus, la prețul de 
3,33 euro/mp, valoarea de vânzare în lei urmând a fi stabilită la cursul de referință al euro 
comunicat de Banca Naţională a României la data încheierii contractului de vânzare-
cumpărare; 

-împuternicirea administratorului public al municipiului să semneze actul de 
dezmembrare a terenului, precum şi contractul de vânzare – cumpărare a terenului în 
suprafaţă de 2.724 m.p; 

-cheltuielile legate de întocmirea documentaţiilor de cadastru şi cele necesare 
perfectării contractului de vânzare – cumpărare a terenului identificat mai sus sunt în 
sarcina S.C. NORDEXIM S.R.L.  

     La punctul treisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind prelungirea contractului de concesiune încheiat cu S.C. COZIA 
S.R.L.”, prin care se propune prelungirea duratei contractului de concesiune nr.2562 din 
02.02.1995, încheiat cu S.C. COZIA S.R.L., pentru o perioadă de opt ani şi şase luni, 
respectiv până la data de 04.08.2020, precum şi completarea cap.VII, art.14 din 
contractul de concesiune susmenţionat cu o nouă clauză potrivit căreia, pe toată 
perioada derulării proiectului ”Reabilitare pod peste râul Olt”, concesionarul să permită 
accesul neîngrădit pentru efectuarea lucrărilor de execuţie impuse de realizarea acestui 
obiectiv. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind prelungirea 
contractului de concesiune încheiat cu S.C. COZIA S.R.L. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
-durata contractului de concesiune nr.2562/02.02.1995, încheiat cu S.C. COZIA 

S.R.L., se prelungeşte pentru o perioadă de opt ani şi şase luni, respectiv până la data de 
04.08.2020 ; 

-se completează art.14 din Cap.VII din contractul de concesiune 
nr.2562/02.02.1995 cu un nou punct, 14.7, care va avea următorul conţinut : 

”14.7 Pe toată durata derulării proiectului ”Reabilitare pod peste râul Olt”, să permită 
accesul neîngrădit pentru efectuarea lucrărilor de execuţie impuse de realizarea acestui 
obiectiv”. 
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- împuternicirea Primarului municipiului să semneze actul adiţional la contractul de 
concesiune nr.2562/02.02.1995 şi care să cuprindă modificările prevăzute la art.1 şi 2. 
  La punctul paisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind închirierea unui spaţiu către Partidul Poporului Dan Diaconescu”, prin care 
se propune închirierea spaţiului, în suprafaţă de 28,56 m.p, situat la parterul blocului D2 de 
pe Calea lui Traian, Partidului Poporului  Dan Diaconescu – filiala Vâlcea, pe o perioadă 
de 5 ani. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard –eu am spus şi la comisie. Cred că s-a greşit 
perioada de închiriere de 5 ani, era suficient 3 ani. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind închirierea unui spaţiu către Partidul Poporului Dan Diaconescu. 

Cu vot unanim se aprobă închirierea spaţiului în suprafaţă  de 28,56 m.p,  situat la 
parterul blocului D2 de pe Calea lui Traian, identificat în planul de situaţie – anexă la 
hotărârea adoptată, pentru  sediul Partidul Poporului Dan Diaconescu, filiala Vâlcea.    

Închirierea spaţiului prevăzut la alineatul precedent se face pe o perioadă de 5 ani, 
cu posibilitate de prelungire cu acordul Consiliului Local, iar  preţul chiriei este de 72 
lei/lună, conform Fişei de calcul.  

     La punctul cincisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind transmiterea în folosinţă a unor imobile – terenuri către Arhiepiscopia 
Râmnicului”, pentru construirea a două locaşe de cult, a două terenuri, unul în suprafață 
de 588 m.p., situat în Râmnicu Vâlcea, Ostroveni, iar celălalt teren în suprafață de 717 
m.p., situat în Râmnicu Vâlcea, str. Remus Bellu, precum şi împuternicirea Primarul 
municipiului, ca prin serviciile de specialitate, să semneze protocolul de predare- primire a 
terenurilor susmenţionate. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
transmiterea în folosinţă a unor imobile – terenuri către Arhiepiscopia Râmnicului. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
-în vederea realizării a două locaşe de cult, se transmit în folosinţă gratuită 

Arhiepiscopiei Râmnicului, pe toată durata existenţei acestora, două suprafeţe de teren, 
aparţinând domeniului public al municipiului, după cum urmează : 

- un teren în suprafaţă de 588 m.p., situat în municipiul Râmnicu Vâlcea, zona 
Ostroveni, identificat în planul de situaţie, anexa nr.1 la hotărârea adoptată ; 

- un teren în suprafaţă de 717 m.p., situat în municipiul Râmnicu Vâlcea, str. Remus 
Bellu, identificat în planul de situaţie, anexa nr.2 la hotărârea adoptată ; 

- transmiterea în folosinţă gratuită a terenurilor identificate mai sus se va face pe 
bază de protocol de predare – primire ; 

- împuternicirea primarului municipiului, ca prin serviciile de specialitate, să 
semneze protocolul de predare – primire menţionat mai sus. 
  La punctul şaisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind schimbarea destinaţiei unei părţi din imobilul-construcţie - Cămin 
Seminarul Teologic Liceal Ortodox “Sf. Nicolae”, prin care se propune schimbarea 
destinaţiei a patru încăperi din imobilul construcţie Cămin Seminarul Teologic Liceal 
Ortodox ”Sf. Nicolae” din spaţii de cazare pentru elevi în spaţii pentru desfăşurarea 
activităţii Protopopiatului Râmnicu Vâlcea, transmiterea în folosinţă gratuită a acestor 
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spaţii, pe bază de protocol de predare – primire, precum şi împuternicirea Primarului 
municipiului să semneze acest protocol. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind 
schimbarea destinaţiei unei părţi din imobilul-construcţie - Cămin Seminarul Teologic 
Liceal Ortodox “Sf. Nicolae”. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
*schimbarea destinaţiei a 4 (patru) încăperi din imobilul construcţie Cămin 

Seminarul Teologic Liceal Ortodox ”Sf. Nicolae” din spaţii de cazare a elevilor în spaţii 
pentru desfăşurarea activităţii Protopopiatului Râmnicu Vâlcea; 
 *schimbarea destinaţiei celor 4 (patru) încăperi din imobilul – construcţie menţionat 
la alineatul precedent se va face numai după obţinerea avizului conform al ministrului 
educaţiei, cercetării, tineretului şi sportului ; 

*transmiterea în folosinţă gratuită, până la data de   31 decembrie 2014, a spaţiilor 
menţionate mai sus către Arhiepiscopia Râmnicului, pentru desfăşurarea activităţii 
Protopopiatului Râmnicu Vâlcea, în următoarele condiţii: 

- pentru orice investiţie făcută în această perioadă asupra spaţiului respectiv, se va 
solicita acordul Primăriei; 
- pe toată perioada atribuirii în folosinţă gratuită, spaţiul nu poate fi utilizat în alte 
scopuri decât cel pentru care a fost transmis; 
- pe perioada de folosinţă gratuită, Arhiepiscopia Râmnicului are obligaţia de a 
întreţine spaţiul, precum şi de a plati contravaloarea serviciilor de utilităţi; 
- după încheierea perioadei de folosinţă gratuită, spaţiul va fi predat municipiului 
gratuit şi liber de orice sarcini, inclusiv investiţiile realizate pentru amenajarea 
acestuia 
*transmiterea în folosinţă gratuită se va face pe bază de Protocol de predare – 

primire; 
 *împuternicirea primarul municipiului să semneze protocolul de predare – primire 
menţionat la alineatul precedent. 
 Episcop vicar al Arhiepiscopiei – stimate domnule primar, ştimaţi viceprimari, 
stimate doamne consilieri, stimaţi domni consilieri, stimată audienţă mulţumesc domnului 
primar şi consiliului local pentru invitaţia de a participa la această şedinţă. Lucrările 
întreprinse anul trecut, pentru că a fost un an greu, cu multe încercări. Nu este uşor nici 
pentru dumneavoastră, cei care au responsabilitate în societate să conducă şi să facă 
ceva pentru societate. Dorim să vă mulţumim pentru ceea ce faceţi pentru binele societăţii. 
Dorim să vă mulţumim în numele Arhiepiscopiei pentru ajutorul dat comunităţii, 
arhiepiscopiei şi Protopopiei Râmnicului pentru că ea se întinde spre câteva oraşe şi mai 
mult. Vrem să vă mulţumim şi în numele comunităţii pentru că aproape întreaga 
comunitate ortodoxă face parte din arhiepiscopia noastră. Vă felicităm pentru realizări şi îl 
rugăm pe Domnul să vă dea inspiraţie să faceţi lucruri bune pentru oameni. Nu este uşor 
în aceste vremuri, dar dumneavoastră ca şi noi trebuie să fim deasupra vremurilor pentru 
că avem această menire şi chemare şi oameni aşteaptă mult de la noi fie că sunteţi în 
consiliul local sau în administraţia locală, fie că suntem în slujba bisericii, avem aceeaşi 
chemare şi aceeaşi datorie. Mulţumim pentru susţinerea acordată. Mulţumim domnului 
primar, consiliului local şi rugăm pe Dumnezeu să vă dea putere, sănătate, să faceţi lucruri 
bune în continuare şi anul acesta pentru că suntem la început de an. Să aveţi bucuria 
roadelor frumoase în activitatea pe care o desfăşuraţi în mod particular sau în această 
activitate de slujire a comunităţii. Pentru mulţi şi binecuvântaţi ani, vă asigurăm de 
recunoştinţa noastră. 
  La punctul şaptisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind inventarierea unui imobil –teren în domeniul public al municipiului, cu 
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destinaţia drum de acces”,în suprafaţa de 320 mp (lungime 64 m, lăţime medie 5,0 m), cu 
o valoare de inventar de 8000 lei (25 lei/mp x 320 mp). 
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind inventarierea 
unui imobil –teren în domeniul public al municipiului, cu destinaţia drum de acces. 

Cu vot unanim se aprobă inventarierea în domeniul public al municipiului imobilul-
teren, situat în Râmnicu Vâlcea, strada Căzăneşti, cu destinaţia de drum public, identificat 
în planul de situaţie – anexă la hotărârea adoptată, în suprafaţă de 320 mp (lungime 64 m, 
lăţime medie 5,0 m) şi cu valoarea de inventar de 8000 lei (25 lei/mpx320 mp). 

Consecinţă a prevederilor de mai sus, se completează inventarul bunurilor care 
aparţin domeniului public al municipiului, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 
nr.30/2007. 

     La punctul optisprezece din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 110 din 
29.04.2011 cu privire la concesionarea terenului în suprafaţă de 61,24 m.p de către SC 
LIDL România SCS”, prin care se propune modificarea alin.(2) al art.1 din Hotărârea 
Consiliului Local nr.110/2011, referitoare la aprobarea concesionării directe a suprafeţei 
de teren de 61,24 m.p. către S.C. LIDL Romania SCS şi stabilirea achitării preţului 
concesiunii de  300 EURO/m.p. - echivalent în lei la data încheierii contractului de 
concesiune ; modificarea vizează o derogare de la prevederile Hotărârii Consiliului 
Local nr.177/64, S.C. LIDL Romania SCS solicitând achitarea în tranşe 
anuale/trimestriale a contravalorii concesiunii (18.372 Euro), o valoare considerabilă 
ţinând seama de faptul că preţul de achiziţionare a terenurilor similare în zonă fiind de 
cca.70-100 Euro/m.p., faţă de 300 Euro/m.p.  

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 110 din 29.04.2011 cu privire la concesionarea terenului în 
suprafaţă de 61,24 m.p de către SC LIDL România SCS. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea alin.(2) al art.1 din Hotărârea Consiliului Local 
nr.110 din 29.04.2011, care va avea următorul conţinut : 

”(2) Se aprobă concesionarea directă a terenului în suprafaţă de 61,24 m.p., 
prevăzut la alin.(1), către S.C. Lidl Romania SCS, în vederea extinderii de către 
concesionar a amenajărilor specifice activităţilor de comerţ. Preţul concesiunii este de 300 
EURO/m.p., cu plata anuală a redevenţei. Perioada de concesiune este de 25 de ani.” 
  La punctul nou ăsprezece din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 223/2005”, în sensul 
aprobării, pe lângă modelul contractului de asociere în participaţiune pentru amplasarea 
panourilor publicitare, şi a modelului de contract – cadru de asociere în participaţiune 
pentru exploatarea panourilor publicitare cu tehnologie LED. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare 
şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi, fără 
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completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind completarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 223/2005. 

Cu vot unanim se aprobă completarea art.2 din Hotărârea Consiliului Local 
nr.223/2005 cu un nou alineat, (1^1), care va avea următorul conţinut: 

”(1^1) Se aprobă contractul – cadru de asociere în participaţiune pentru exploatarea 
panourilor publicitare cu tehnologie LED, pentru care s-au stabilit amplasamentele conform 
art.1, alin.(1), prezentat în anexa nr.2, care face parte integrantă din prezenta hotărâre." 
 La punctul dou ăzeci din ordinea de zi  sunt prezentate „Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 30/2007”,  prin 
care se propune modificarea şi completarea Listei cuprinzând inventarul bunurilor care 
aparţin domeniului public al municipiului, aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 
30/2007, în sensul înscrierii la poziţiile corespunzătoare străzilor: Calea lui Traian, 
Depozitelor, Timiş, Arinilor, Geniştilor, Spicului, Liliacului, Islazului, inventariate în domeniul 
public al municipiului, a suprafeţelor rezultate din măsurători. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor ; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor 
istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie 
socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune 
aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 30/2007. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea şi completarea Listei cuprinzând inventarul 
bunurilor care aparţin domeniului public al municipiului, aprobată prin Hotărârea Consiliului 
Local nr. 30/27 februarie 2007, în sensul înscrierii la poziţiile corespunzătoare străzilor: 
Calea lui Traian, Depozitelor, Timiş, Arinilor, Geniştilor, Spicului, Liliacului, Islazului, 
inventariate în domeniul public al municipiului, a suprafeţelor rezultate din măsurători, 
conform anexei la hotărârea adoptată. 

La punctul dou ăzeci şi unu din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind realizarea obiectivului de investiţii “Amenajare şi modernizare 
Piaţa centrală municipiul Râmnicu Vâlcea”.  

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură; nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice 
şi de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Matei Ion – eu în comisie am propus ca licitaţia şi caietul de sarcini 
să fie făcute în consiliul local pentru că cel care plăteşte este consiliul local. Nu mi se pare 
corect ca o decizie, atât de importantă, pe atât de mulţi bani, să fie luată de un director de 
la o subordonată. Mai mult decât atât propun ca membrii comisiei aleşi din consilieri să nu 
fie observatori, ci să fie membri ai comisiei, pentru că observator nu trebuie să mă voteze 
cineva ca să mă pot duce în sală să asist la licitaţie. Este o glumă să mă votaţi pe mine să 
fiu observator, eu cred că dacă se supune la vot se supune ca să fie membru în comisiei. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – caietul de sarcini se va aproba în Consiliul 
Local. Eu aş propune ca membri AGA de la această societate să facă parte din comisia de 
licitaţie, pentru că sunt reprezentate toate partidele. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă pentru nominalizarea doar a trei 
reprezentanţi sunt făcute următoarele propuneri: domnul viceprimar Constantinescu 
Cosmin Dragoş propune din partea PDL pe doamna consilier Bercea Maria, domnul Filip 
Teodosie anunţă şi propunerile pentru domnul consilier Matei Ion şi domnul consilier 
Panduraşu Adrian Iulian . 

Domnul primar Rădulescu Romeo – am să vă rog ca săptămâna viitoare să facem o 
şedinţă extraordinară pentru a aproba caietul de sarcini. 
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Domnul consilier Vîrlan Eduard – mai am ceva să vă întreb. În raportul prezentat la 
acest punct vedem că la avantajele unei finanţări din partea antreprenorului, găsim 
următoarea explicaţie :”lipsa oricăror costuri ascunse, comisioane, taxe în afară de sumele 
stabilite prin contract”. Ce să înţelegem din acest text, că altă dată sunt? 

Domnul primar Rădulescu Romeo – Nu. Însă în momentul când contractezi un 
credit bancar acela poate să se schimbe de la un an la altul după indicaţiile BNR. Aici este 
un preţ fix pe o perioadă 3-4 ani de zile. Acesta este motivul pentru care s-a introdus 
această frază. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind realizarea obiectivului de investiţii “Amenajare şi modernizare Piaţa 
centrală municipiul Râmnicu Vâlcea”, cu amendametul formulat în plenul şedinţei, precum 
şi componenţa comisiei de evaluare a ofertelor. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
 » Împuternicirea S.C. PIEŢE PREST S.A, în calitate de autoritate contractantă, să 
întocmească documentatia completă de atribuire, în conformitate cu prevederile 
Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului nr. 34/2006 privind achizitiile publice, si să organizeze 
licitatia pentru realizarea obiectivului de investitii “Amenajare si modernizare Piata Centrala 
Municipiul Ramnicu Valcea”, documentatie ce va fi aprobată de către Consiliul Local. 

În calitate de autoritate contractantă, S.C. Piete Prest S.A. va încheia contractul, va 
urmări executia lucrarilor şi va efectua receptia la terminarea lucrarilor si receptia finală.  

Comisia de evaluare a ofertelor pentru atribuirea contractului, din care vor face 
parte şi un reprezentant al Primarului municipiului, precum şi trei reprezentanti ai 
Consiliului Local, în calitate de observatori, va fi numita prin decizie a directorului general 
al S.C. Piete Prest S.A.  
 Se desemnează cei trei reprezentanţi ai Consiliului Local care vor face parte din 
comisia de evaluare a ofertelor, în calitate de observatori, după cum urmează: 
 a) dna Bercea Maria; 
 b) dl Matei Ion; 
 c) dl Panduraşu Adrian Iulian. 

»Atribuirea contractului de lucrari pentru realizarea obiectivului de investiţii 
“Amenajare si modernizare Piata Centrala Municipiul Ramnicu Valcea” se va face prin 
licitatie publica deschisă, în conformitate cu legislatia în vigoare. Va fi declarată 
castigătoare a licitatiei acea companie care va prezenta cel mai mic pret care sa includa 
toate costurile cu construirea şi finantarea obiectivului de investitii. Valoarea maxima 
admisă pentru realizarea lucrarilor este 3.830.752 EURO (cu TVA), valoare ce include si 
echipamentele, utilajele si dotarile independente.  

»Garanţia de bună executie a lucrarilor va fi de minim 24 (douazecisipatru) luni de la 
data receptiei la terminarea lucrarilor.  

»Câştigatorul licitatiei va asigura finantarea contractului cu 100% (sută la sută) din 
valoarea totală a lucrarilor. Lucrările se vor desfasura pe o perioada de maxim 1 (un) an de 
la începerea lucrarilor.  

»Autoritatea contractanta va plati Antreprenorului suma creditată a contractului care 
este egala cu 100% (sută la sută) din valoarea totala a lucrarilor inclusiv TVA si a costurilor 
finantarii prin intermediul unor bilete la ordin, emise la recepţia la terminarea lucrarilor, cu 
valori egale (1/12 din valoarea contractului pentru fiecare billet la ordin) şi scadente dupa 
cum urmează:  

Numarul biletului Data de emitere Data de scadenta 

Bilet la ordin 1 6 luni de la emitere 
Bilet la ordin 2 9 luni de la emitere 
Bilet la ordin 3 12 luni de la emitere 
Bilet la ordin 4 15 luni de la emitere 
Bilet la ordin 5 18 luni de la emitere 
Bilet la ordin 6 21 luni de la emitere 
Bilet la ordin 7 24 luni de la emitere 
Bilet la ordin 8 

La receptia la terminarea 
lucrarilor 

 

27 luni de la emitere 
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Bilet la ordin 9 30 luni de la emitere 
Bilet la ordin 10 33 luni de la emitere 
Bilet la ordin 11 36 luni de la emitere 
Bilet la ordin 12 39 luni de la emitere 

Biletele la ordin vor fi emise în moneda RON.  
Municipiul Râmnicu Vâlcea va garanta platile prin avalizarea setului de bilete la 

ordin emise de catre S.C. Piete Prest S.A. pentru plata lucrarilor potrivit prevederilor legale 
in vigoare.  

»Consiliul Local se angajează ca în termenul contractual (cu 90 zile inainte de 
expirare) să prelungească valabilitatea contractului de delegare a gestiunii serviciilor de 
administrare a domeniului public şi de concesionare a bunurilor aferente acestora, în 
conditiile legii, astfel încat să fie acoperită perioada de plata a biletelor la ordin emise de 
S.C. Piete Prest S.A. pentru plata lucrarilor investitiei “Amenajare si modernizare Piata 
Centrala Municipiul Ramnicu Valcea” şi care sunt scadente in perioada mentionata mai 
sus.  

»Consiliul Local va prevedea si va asigura din bugetul local sumele necesare 
acoperirii valorii biletelor la ordin, exclusiv TVA, prin majorari succesive de capital social al 
S.C. Piete Prest S.A. anterior scadentei fiecărui bilet la ordin cu valoarea respectivă. S.C. 
Piete Prest S.A. va acoperi din surse proprii valoarea aferenta TVA pentru fiecare bilet la 
ordin scadent.  
  La punctul dou ăzeci şi doi din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea bilanţului real al energiei termice pentru sistemul de 
alimentare cu energie termică al municipiului Râmnicu Vâlcea”. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea bilanţului real al 
energiei termice pentru sistemul de alimentare cu energie termică al municipiului Râmnicu 
Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă bilantul real al energiei termice pe anul 2009  pentru 
sistemul centralizat de alimentare cu energie termică a municipiului Râmnicu Vâlcea,  
după cum urmează: 

 MWh/an Gcal/an % 
 Sistemul de transport 
Total  
din care: 

74.738,96 64.263,22 15,72 

Prin transfer de 
caldura 

72.101,72 61.955,63 15,17 

Pierderi masice  2.637,24 2.267,59 0,55 
Sistemul de distributie 
Total  
din care: 

77.935,94 67.012,84 20,27 

Prin transfer de 
caldura 

28.964,51 24.904,99 7,53 

Pierderi masice  48.971,43 42.107,85 12,74 
TOTAL 
PIERDERI 

152672.9 131.276,1 32.03 

TOTAL 
ENERGIE 
TERMICA 
PRODUSA  

476.596,5 409.797 100 

  La punctul dou ăzeci şi trei din ordinea de zi  sunt prezentate - Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobare PUD “Imobil Locuinţe colective P+1-2E, strada 
Ostroveni, nr.84”, investitor Dumitrescu Constantin.  
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Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobare 
PUD “Imobil Locuinţe colective P+1-2E, strada Ostroveni, nr.84”, investitor Dumitrescu 
Constantin. 

Cu vot unanim se aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „ Imobil locuinţe colective 
P+1-2E, strada Ostroveni, nr. 84”, investitor Dumitrescu Constantin, cu respectarea 
următoarelor condiţii: 

• POT= max. 38%; CUT= max. 0,90; H =  P+1-2E; 
• Extinderea reţelelor de utilităţi se va face pe cheltuiala investitorului. 
• Termen de valabilitate 2 ani de la data aprobării.  

 Documentaţia aferentă Planul Urbanistic de Detaliu „ Imobil locuinţe colective P+1-
2E, strada Ostroveni, nr. 84”, investitor Dumitrescu Constantin, aprobată  conform 
alineatului precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Direcţia Urbanism; 
structura documentaţiei este cuprinsă în opisul aferent acesteia. 
 Responsabilitatea privind calitatea şi conţinutul documentaţiei de urbanism, în 
corelare cu reglementările legale în vigoare, aparţine specialistului cu drept de semnătură, 
în calitate de elaborator al documentaţiei. 
  La punctul dou ăzeci şi patru din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind denumirea Scuarului din vecinătatea blocului D2 de pe Calea 
lui Traian”, vis-à-vis de Policlinica cu Plată, respectiv « Bartolomeu Valeriu Anania »; 
 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea 
domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Filip Teodosie propune ca la art.1 din proiectul de de hotărâre să 
se precizeze că denumirea scuarului va fi „Bartolomeu Anania Mitropolitul”. A fost greşit 
formulată, iar numele a fost stabilit de comun acord cu Arhiepiscopia Râmnicului. 

Domnul consilier Botea Mihail Eugen spune că în sistemul poştal nu se foloseşte 
Bartolomeu Anania Mitropolitul ci Mitropolit Bartolomeu Anania, aşa este corect. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – nu este greşit pentru că nu sunt locuinţe 
arondate. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind denumirea Scuarului din vecinătatea blocului D2 de pe Calea lui 
Traian, modificat conform propunerii din plenul şedinţei. 

Cu vot unanim se atribuie denumirea «Bartolomeu Anania Mitropolitul » scuarului 
situat în vecinătatea blocului D2, de pe Calea lui Traian, vis-à-vis de Policlinica cu Plată. 
  La punctul dou ăzeci şi cinci din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program prelungit Sud 
Râmnicu Vâlcea”, în Grădiniţa cu program prelungit “Dumbrava Minunată” Râmnicu 
Vâlcea pentru a conferi o personalitate cât mai distinctă unităţilor de învăţământ din 
municipiu, personalitate reflectată şi în numele pe care acestea îl poartă. 
 Cu  avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program prelungit Sud 
Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă schimbarea denumirii Grădiniţei cu program prelungit Sud 
Râmnicu Vâlcea în Grădiniţa cu program prelungit “Dumbrava Minunată”  Râmnicu Vâlcea. 
  La punctul dou ăzeci şi şase din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind privind schimbarea denumirii Liceului de Artă Râmnicu 
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Vâlcea” în Liceul de Artă ”Victor Giuleanu" Râmnicu Vâlcea pentru a conferi o 
personalitate cât mai distinctă unităţilor de învăţământ din municipiu, personalitate 
reflectată şi în numele pe care acestea îl poartă. 
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Liceului de Artă Râmnicu Vâlcea. 
  Cu vot unanim se aprobă schimbarea denumirii Liceului de Artă Râmnicu Vâlcea în 
Liceul de Artă ”Victor Giuleanu» Râmnicu Vâlcea. 
  La punctul dou ăzeci şi şapte din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.4” în 
Grădiniţa cu program normal "Lizuca" pentru a conferi o personalitate cât mai distinctă 
unităţilor de învăţământ din municipiu, personalitate reflectată şi în numele pe care acestea 
îl poartă. 
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.4. 

Cu vot unanim se aprobă schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.4 
în Grădiniţa cu program normal "Lizuca". 

La punctul dou ăzeci şi opt din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program prelungit nr.1 
din Râmnicu Vâlcea” în Grădiniţa cu program prelungit "Cozia" pentru a conferi o 
personalitate cât mai distinctă unităţilor de învăţământ din municipiu, personalitate 
reflectată şi în numele pe care acestea îl poartă. 
 Cu  avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program prelungit nr.1 din 
Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă schimbarea denumirii Grădiniţei cu program prelungit nr.1 
în Grădiniţa cu program prelungit "Cozia". 
  La punctul dou ăzeci şi nou ă din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.1 din 
Râmnicu Vâlcea” în Grădiniţa cu program normal "Toţi Sfinţii" pentru a conferi o 
personalitate cât mai distinctă unităţilor de învăţământ din municipiu, personalitate 
reflectată şi în numele pe care acestea îl poartă. 
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se  supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.1 din 
Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.1 
în Grădiniţa cu program normal "Toţi Sfinţii". 
  La punctul treizeci din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.3 din Râmnicu 
Vâlcea” în Grădiniţa cu program normal "Micul Prinţ" pentru a conferi o personalitate cât 
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mai distinctă unităţilor de învăţământ din municipiu, personalitate reflectată şi în numele pe 
care acestea îl poartă. 
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.3 din 
Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă schimbarea denumirii Grădiniţei cu program normal nr.3 
în Grădiniţa cu program normal "Micul prinţ". 
  La punctul treizeci şi unu din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea noilor denumiri ale unităţilor de învăţământ preuniversitar 
pentru anul şcolar 2012 – 2013”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind aprobarea noilor denumiri ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar pentru anul şcolar 2012 – 2013. 

Cu vot unanim se aprobă noile denumiri ale unităţilor de învăţământ preuniversitar 
din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru anul şcolar 2012-2013, conform anexei, care face 
parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – eu am primit un memoriu de la Consiliul de 
Administraţie al Şcolii nr.4 prin care dânşii au solicitat ca denumirea acestei şcoli să fie 
“Mihai Viteazul” şi am văzut că tot Şcoala nr.4 este trecută în material. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – noi am cerut avizul comisiei de la prefectură şi 
nu s-a obţinut avizul pentru câteva şcoli. O să-l mai cerem din nou şi o să purtăm o 
discuţie. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – o întrebare- de când prefectura stabileşte ce 
facem noi? 

Domnul primar Rădulescu Romeo – există cadru legal pentru obţinerea unui aviz de 
la o comisie judeţeană pentru avizare denumiri. 
  La punctul treizeci şi doi din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar din 
municipiul Râmnicu Vâlcea pentru anul 2012-2013”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, 
activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării 
proiectul de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ 
preuniversitar din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru anul 2012-2013. 

Cu vot unanim se aprobă reţeaua şcolară a unităţilor de învăţământ preuniversitar 
din municipiul Râmnicu Vâlcea pentru anul şcolar 2012-2013, conform anexei, care face 
parte integrantă din hotărârea adoptată. 

 La punctul treizeci şi trei din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de completare a Hotărârii Consiliului Local nr. 248/135/2004, privind procedura de avizare 
a programului de funcţionare a agenţilor economici”, cu un nou alineat, potrivit căruia 
acordul proprietarilor sau titularilor caselor de locuit (vecini direct afectaţi) nu este necesar 
în cazul în care solicitantul deţine autorizaţie de construire pentru destinaţia a cărui 
program de funcţionare se solicită. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
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privat, agricultură şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de 
completare a Hotărârii Consiliului Local nr. 248/135/2004, privind procedura de avizare a 
programului de funcţionare a agenţilor economici. 

Cu vot unanim se aprobă completarea punctului V al art.8 din Hotărârea Consiliului 
Local nr.248/135 din 30.11.2004, aşa cum a fost modificată şi completată, cu un nou 
alineat, alin. (2), care va avea următorul conţinut: 
         “V. (2) Acordul proprietarilor sau titularilor caselor de locuit (vecini direct afectaţi) nu 
este necesar în cazul în care solicitantul deţine autorizaţie de construire, în condiţiile Legii 
nr.50/1991 privind autorizarea executării lucrărilor de construcţii, cu modificările şi 
completările ulterioare, pentru destinaţia a cărui program de funcţionare se solicită. În 
această situaţie, la documentaţia de avizare a programului de funcţionare se va prezenta 
copia autorizaţiei de construire şi copiile acordurilor notariale care au stat la baza emiterii 
autorizaţiei de construire”. 
            Domnul consilier Vîrlan Eduard – vreau să mulţumesc domnului Avram că a reuşit 
să rezolve problema aceasta cu care ne-am confruntat de foarte multe ori în anul 2011. 
  La punctul treizeci şi patru din ordinea de zi  sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind evaluarea activităţii asistenţilor personali ai persoanelor cu 
handicap grav în cursul sem. II 2011”, precum şi suplimentarea pentru anul 2012 cu încă 
50 de locuri a numărului de 850 de posturi destinate încadrării de asistenţi personali şi/sau 
acordării de indemnizaţii lunare persoanelor cu handicap grav din municipiul Râmnicu 
Vâlcea. 

Cu  avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind evaluarea activităţii asistenţilor personali ai 
persoanelor cu handicap grav în cursul sem. II 2011. 

Cu vot unanim se aprobă raportul de evaluare a activităţii asistenţilor personali ai 
persoanelor cu handicap grav în cursul semestrului II al anului 2011, conform anexei la 
hotărârea adoptată. 

Pentru anul 2012 se aprobă un număr de 900 de posturi destinate încadrării de 
asistenţi personali şi/sau acordării de indemnizaţii lunare persoanelor cu handicap grav din 
municipiul Râmnicu Vâlcea. 

  La punctul treizeci şi cinci din ordinea de zi “Diverse” sunt prezentate zece 
subpuncte. 
  La subpunctul unu  sunt prezentate “Raportul si proiectul de hotarare privind 
aprobarea efecturii unor plăţi din bugetul local”, prin care se propune alocarea unor plăţi 
din capitolul 67 ”Cultură, recreere şi religie” pentru diverse activităţi culturale, ca urmare a 
faptului că în luna ianuarie 2012 la Primăria municipiului Râmnicu Vâlcea au fost 
înregistrate solicitări din partea unor instituţii privind acordarea unui sprijin financiar. 

La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, 
culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi-au prezentat 
avizele favorabile. 

Domnul consilier Matei Ion – domnule primar, aş vrea să atrageţi atenţia şefilor 
serviciilor subordonate şi întreprinderilor subordonate să participe la comisii, dacă nu la 
nivel de directori, măcar să fie reprezentaţi. Am avut nelămuriri şi ulterior s-a transformat în 
obiecţiune: avem o plată de 4.000 lei pentru o asociaţie, vorbim de plăţi la capitolul “Sport, 
cultură”. Asociaţia “Centrul pentru familie” din Râmnicu Vâlcea solicită sprijin 4.000 lei 
pentru asigurare plată utilităţi pe anul 2012. Dacă facem plăţi din capitolul “Sport, cultură” 
au o destinaţie specială. Eu ştiu că sunt foarte mulţi oameni, foarte multe ONG-uri crea au 
nevoie, dar trebuie să fim atenţi şi la legalitatea plăţilor. Eu nu consider că este o plată 
legală. Suma este mică, dar trebuie să fim atenţi partea economică, partea juridică şi cine 
întocmeşte materiale. Trebuie să fim atenţi la lucru mărunte care pot avea efecte nedorite. 
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Domnul primar Rădulescu Romeo– ba da se încadrează pentru că este exact 
pentru cheltuielile de funcţionare ale unei asociaţii care funcţionează foarte bine. 

Domnul consilier Matei Ion – care este activitatea asociaţiei, dacă este pe sport 
cultură e bine, dar nu asociaţie umanitară. 

Domnul primar Rădulescu Romeo– sunt copii cu dizabilităţi care beneficiază de 
acest centru. 

Domnul viceprimar Constantinescu Cosmin Dragoş – sunt copii lipsiţi de sprijin 
material, care beneficiază de ajutorul unui personal calificat într-un centru ce are nevoie de 
bani pentru funcţionare. 

Domnul consilier Matei Ion –  dacă vreţi faceţi un material distinct pentru acest 
centru cu sursa de finaţare şi nu am nimic împotrivă. Eu vorbesc strict procedural. 

Domnul primar Rădulescu Romeo– o să vă facem o informare referitoare la acest 
centru. 

Domnul consilier Matei Ion – nu vreau o informare, aici se dă o hotărâre. Mie îmi 
faceţi legea. 

Domnul primar Rădulescu Romeo– domnule secretar este legal sau nu? 
Domnul secretar Toma Mihăescu – o astfel de discuţie privind legalitate nu o facem 

în plenul şedinţei, trebuia discutată la şedinţa de comisie. Trebuie analizată această 
chestiune. Nu facem o şedinţă de consiliu local pentru a vedea dacă e legal sau nu e legal 
ceva. 

Domnul consilier Matei Ion – noi am discutat în şedinţă domnule secreatr. Înseamnă 
că nu sunteţi informat. Trimiteţi om de la juridic la comisie. Legea este aceeaşi pentru orice 
sumă. Sfidăm legea. Eu vă spun pe capitol nu este legal. Nu se încadrează. 

Domnul primar Rădulescu Romeo– domnule Matei, tot de la acest capitol se 
finanţează şi cheltuielile de încălzire pentru biserici. Este acelaşi lucru. 

Domnul consilier Matei Ion –  eu unul nu votez. Nu vă supăraţi. Cunosc legea. 
Domnul director Lepădat Ion susţine că tot din acest capitol se fac transferuri către 

clubul sportiv pentru utilităţi, dar nu este necesar ca ei să-i cheltuiască doar pentru utilităţi. 
Domnul consilier Matei Ion –  sport - cultură, domnule director. Are asociaţia ca 

obiect de activitate ceva din aceste domenii. Am avut discuţii şi vă admir uneori, dar aici nu 
aveţi loc de întors. 

Domnul primar Rădulescu Romeo– vreţi să-l retragem. La cererea PSD-ului o să-l 
retragem şi o să le spunem copiilor că nu putem să-i ajutăm. 

Domnul consilier Mate Ion – ba da, dar faceţi un material legal şi le dăm 100 de 
milioane. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotarare privind aprobarea efecturii unor plăţi din bugetul local, cu amendamentul 
formulat în plenul şedinţei. 

Cu vot unanim se aprobă alocarea din bugetul local de la Capitolul 67 ”Cultură, 
recreere şi religie”, a cheltuielilor, ce intră în categoria «Cultură recreere», conform anexei 
la hotărârea adoptată.   
  La subpunctul doi  sunt prezentate - Raportul si proiectul de hotarare privind 
aprobare Plan Urbanistic de Detaliu “Grădiniţă cu program normal, b-dul Nicolae Bălcescu, 
nr.41-43”, investitor SC SOCOM SA Râmnicu Vâlcea. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi 
nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de 
agrement şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotarare 
privind aprobare Plan Urbanistic de Detaliu “Grădiniţă cu program normal, b-dul Nicolae 
Bălcescu, nr.41-43”, investitor SC SOCOM SA Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „Grădiniţă cu program 
normal, bdul Nicolae Bălcescu, nr. 41-43”, investitor S.C. SOCOM S.A Râmnicu Vâlcea,  
cu respectarea următoarelor condiţii: 

• POT= 23,81%; CUT= max. 0,58; H =  max. S parţial +P+2E; 
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• Devierea  reţelelor de utilităţi existente pe amplasament se va face pe cheltuiala 
investitorului şi cu respectarea tuturor condiţiilor impuse prin avizele anexate la 
documentaţia de urbanism; 

• Dimensionarea şi asigurarea spaţiilor verzi se va face conform prevederilor legale în 
vigoare, pentru funcţiunea propusă;  

• Pentru emiterea autorizaţiei de construire se vor prezenta: 
a) studiul de însorire; 
b) analiza circulaţiei carosabile şi pietonale, întocmite de proiectanţi de specialitate, 

pentru asigurarea deservirii clădirilor/blocurilor din zonă şi asigurarea accesului 
autospecialelor, PSI, SMURD, ambulanţă şi altele, precum şi a maşinilor de 
colectare a deşeurilor menajere. 

• Termen de valabilitate 2 ani de la data aprobării.  
 Documentaţia aferentă Planul Urbanistic de Detaliu „Grădiniţă cu program normal, 
bdul Nicolae Bălcescu, nr. 41-43”, investitor S.C. SOCOM S.A Râmnicu Vâlcea, aprobată  
conform alineatului precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Direcţia 
Urbanism; structura documentaţiei este cuprinsă în opisul aferent acesteia. 
 Responsabilitatea privind calitatea şi conţinutul documentaţiei de urbanism, în 
corelare cu reglementările legale în vigoare, aparţine specialistului cu drept de semnătură, 
în calitate de elaborator al documentaţiei. 
  La subpunctul trei  sunt prezentate – Raportul si proiectul de hotarare privind 
aprobare bugetului “Centrului de servicii terapeutie pntru copilul cu autism Mara-Ramnicu 
Valcea” pentru anul 2012. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotarare privind aprobare bugetului “Centrului de servicii 
terapeutie pntru copilul cu autism Mara-Ramnicu Valcea” pentru anul 2012. 

Cu vot unanim se aprobă bugetul de venituri şi cheltuieli al Proiectului ”Centrul de 
servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara – Rm.Vâlcea”, pe anul 2012, în valoare 
totală de 87.186,09 lei, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Suma de 87.186,09 lei, aprobată conform alineatului precedent va fi repartizată 
pentru finanţarea următoarelor categorii de cheltuieli: 

a)  38.250,00 lei   – cheltuieli de personal; 
b) 48.936,09 lei    – cheltuieli materiale. 

  La subpunctul patru  sunt prezentate “Raportul si proiectul de hotarare privind 
soluţionarea plângerii prealabile formulate de SC URBAN S.A. Rm. Vâlcea, împotriva 
Hotărârii Consiliului Local nr. 240/2011 si 265/2011”, prin care se propune menţinerea 
Hotărârilor Consiliului Local nr.240/2011 şi nr.265/2011 şi respingere plângerilor prealabile 
formulate de către S.C. URBAN S.A împotriva acestora. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotarare privind 
soluţionarea plângerii prealabile formulate de SC URBAN S.A. Rm. Vâlcea, împotriva 
Hotărârii Consiliului Local nr. 240/2011 si 265/2011. 

Întrunind 18 voturi « pentru » şi 3 abţineri (domnii consilieri : Pruteanu Costel 
Bogdan, Vîrlan Eduard şi Panduraşu Adrian Iulian) se menţin prevederile Hotărârilor 
Consiliului Local nr.240/2011 şi nr.265/2011, ca legal şi temeinic fundamentate, şi se 
resping plângerile prealabile nr.2764/24.01.2011 şi nr.2765/24.01.2011 formulate de către 
S.C. URBAN S.A. împotriva acestora.   
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  La subpunctul cinci  sunt prezentate “Raportul si proiectul de hotarare privind 
soluţionarea plângerii prealabile formulate de SC URBAN S.A. Rm. Vâlcea, împotriva 
Hotărârii Consiliului Local nr. 219/29.08.2011”, prin care se propune respingerea plângerii 
prealabile formulată de către S.C. URBAN S.A împotriva Hotărârii Consiliului Local 
nr.219/2011, motivat de faptul că aceasta a fost tardiv introdusă. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotarare privind soluţionarea plângerii 
prealabile formulate de SC URBAN S.A. Rm. Vâlcea, împotriva Hotărârii Consiliului Local 
nr. 219/29.08.2011. 
 Întrunind 14 voturi “pentru” şi şapte abţineri (următorii consilieri locali:Costea Maria, 
Iorgu Ion, Matei Ion, Amza Valeru, Pruteanu Costel Bogdan, Vîrlan Eduard şi Panduraşu 
Adrian Iulian) se respinge plângerea prealabilă formulată de către S.C. URBAN S.A. 
împotriva Hotărârii Consiliului Local nr.219/2011 referitoare la solicitarea acestei societăţi 
de prelungire a contractului nr. 39051 din 9.12.2005, având ca obiect concesionarea 
serviciului de salubrizare în municipiul Râmnicu Vâlcea, motivat de faptul că aceasta a fost 
tardiv introdusă.  
  La subpunctul şase sunt prezentate “Raportul si proiectul de hotarare privind 
achiziţionarea unor autovelicule folosite pentru transportul public de călători”, prin care se 
propune alocarea din bugetul local a sumei de 1.105.000 lei (TVA) pentru achiziţionarea 
unor autobuze de către S.C. ETA S.A. 
 La solicitarea domnului preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – ştim că parcul auto al lui ETA este format din 39 
de autobuze, din care: 10 autobuze sunt cele achiziţionat în anul 2005-IVECO, între timp 
am reuşit să achiziţionăm 5 autobuze şi urmează să mai luăm 6 autobuze articulate. 
Problema este că numărul de călători nu s-a mărit în ultima perioadă şi părerea mea este 
că ar fi necesar să achiziţionăm doar 20 de autobuze. Numai dacă dorim ca 10 dintre ele 
să le luăm pentru piese de schimb. Rugămintea mea era să trimitem reprezentanţii lui ETA 
să vadă dacă merită să achiziţionăm aceste autobuze ca să nu mai păţim la fel ca şi în 
cazul celor aduse din Olanda şi trimise înapoi. Vă mulţumesc. 

Domnul primar Rădulescu Romeo – o să luăm 27 de autobuze pentru că ni s-au 
solicitat rute noi – suplimentare: Petrişor, Morilor, Goranu. Consider că este important să 
avem maşini şi pe aceste trasee. Aceste maşini au fost văzute de domnul director.Acesta 
afost la Bucureşti şi le-a vizionat în integralitatea lor. Vă mulţumesc. 

Nemaifiind alte discuţi pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotarare privind achiziţionarea unor autovelicule folosite pentru transportul public de 
călători. 

Cu vot unanim se aprobă alocarea din bugetul local, societăţii comerciale ETA SA, 
a sumei de 1.105.000 lei cu TVA  pentru achiziţionarea a 30 (treizeci) autobuze. 

 Cele 30 (treizeci) autobuze ce urmează a fi achiziţionate, conform alineatului 
precedent  trebuie să îndeplinească următoarele condiţii minimale: 

a) să aibă minim ca an de fabricaţie – anul 1994; 
b) numărul de kilometri parcurşi să fie cuprinşi între 700.000 Km  şi 1.400.000 de 

km; 
c) motor Diesel cu putere minimă de 150 KW; 
d) să îndeplinească condiţiile tehnice necesare folosirii lor în transportul de 

persoane; 
e) să asigure o mentenanţă uşoară la agregate şi subansamble; 
f) capacitatea de transport să fie de minim 27 de locuri pe scaune şi 60 de locuri în 

picioare; 
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g) caroseria cu volan pe stânga să fie prevăzută cu minim trei uşi pentru accesul 
rapid al călătorilor în regim de transport urban; 

j)  dimensiuni generale constructive ale autobuzelor: 
 - lungimea totală: 11.000 mm – 12.000 mm; 
 - lăţimea: 2400 mm – 2600 mm; 
 - înălţime: 3000 mm – 3200 mm. 
 Achiziţia publică a celor 30 de autobuze se va face de către S.C. ETA S.A, cu 

respectarea condiţiilor prevăzute mai sus. 
  La subpunctul şapte  sunt prezentate “Raportul si proiectul de hotarare privind 
mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local în Adunarea Generală a Acţionarilor la SC 
ETA SA”, prin care se propune mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la S.C.  ETA S.A., să îndeplinească atribuţia prevăzută la lit.f) a 
art.4.3 respectiv « majorarea capitalului social al acesteia prin aport în numerar cu suma 
de 1.105.000 lei, cu TVA, pentru achiziţionarea a 30 (treizeci) autobuze marca DAF, tip SB 
220 LT 55. 
  Cu  avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de 
hotarare privind mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la SC ETA SA. 

Cu vot unanim se mandatează reprezentanţii Consiliului Local în Adunarea 
Generală a Acţionarilor la S.C. ETA S.A. să hotărască “majorarea Capitalului social al SC 
ETA SA, prin aport în numerar, cu suma de 1.105.000 lei, cu TVA, pentru achiziţionarea a 
30 (treizeci) autobuze marca DAF, tip SB 220 LT 55”, atribuţie prevăzută la lit.f) a art.4.3 
din Actul Constitutiv. 
  La subpunctul opt  sunt prezentate “Raportul si proiectul de hotarare privind 
aceptarea unei donaţii”, prin care se propune acceptarea donaţiei Reţelei de alimentare cu 
apă – strada Bujorencii, în valoare de 16.000 lei, cu următoarele caracteristici tehnice: 
conductă PVC; Dn 110 x6,3PE şi lungime 300 m, precum şi a reţelei de canalizare 
menajeră – strada Bujorencii, în valoare de 27.500 lei, cu următoarele caracteristici 
tehnice: Dn 250 mmx6,1mm, lungime 341 m, aparţinând dlui Mucichescu Gabriel 
Constantin; de asemenea, se propune inventarierea în domeniul public al municipiului a 
acestora, completându-se în mod corespunzător lista bunurilor din domeniul public al 
municipiului, aferente sistemului public de alimentare cu apă şi canalizare, concesionate 
prin contractul de delegare, către S.C. APAVIL S.A. 
 Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotarare privind aceptarea unei 
donaţii. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
- se acceptă donaţia «Reţea de alimentare cu apă strada Bujorencii », în valoare de 

16 000 lei avînd următoarele caracteristici tehnice: conductă P.V.C ; Dn 110x 6,3PE; 
lungime 300 m, aparţinând dlui Mucichescu Gabriel Constantin ; 

- se acceptă donaţia «Reţea de canalizare menajeră pe strada Bujorencii », în 
valoare de 27.500 lei, având următoarele caracteristici tehnice: Dn 250 mmx6,1mm; 
lungime 341 m, aparţinând dlui Mucichescu Gabriel Constantin ; 

- reţeaua de alimentare cu apă şi reţeaua de canalizare menajeră ce fac obiectul 
donaţiei prevăzută la alineatele precedente se inventariază în domeniul public al 
municipiului,  completându-se în mod corespunzător lista bunurilor din domeniul public al 
municipiului, aferente sistemului public de alimentare cu apă şi canalizare, concesionate 
prin contractul de delegare operatorului serviciului – S.C. APAVIL S.A. 
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  La  subpunctul nou ă sunt prezentate - Raportul si proiectul de hotarare privind 
modificarea şi completarea  Hotărârii Consiliului Local nr. 301 din 29.10.2009 privind 
inchirierea spaţiilor comerciale din incinta imobilului “Hala Centrală.  

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotarare privind modificarea şi completarea  
Hotărârii Consiliului Local nr. 301 din 29.10.2009 privind inchirierea spaţiilor comerciale din 
incinta imobilului “Hala Centrală”. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea şi completarea anexei nr.5 - « Spaţiile situate 
în Hala Centrală care fac obiectul închirierii » la Hotărârea Consiliului Local nr. 
nr.301/2009, după cum urmează: 

a) pentru cele 6 (şase) spaţii, cu suprafaţa cuprinsă între 10,50 mp şi 11,50 mp şi 
destinaţia "vânzare de produse agroalimentare", se stabileşte preţul de pornire a licitaţiei 
de 600 lei/lună /spaţiu(exclusiv TVA) şi garanţia de participare de 1200 lei. 

  b) pentru spaţiul comercial cu destinaţia iniţială de ceainărie, în suprafaţă totală de 
35,8 mp (11,35 mp +5,70mp+18,55 mp) se stabileşte preţul de pornire a licitaţiei de 1000 
lei/lună (exclusiv TVA) şi garanţia de participare de 2000 lei; destinaţia acestui spaţiu va fi 
de spaţiu pentru vânzarea de produse agroalimentare. 

c. nota din subsolul anexei 5 se modifică şi va avea următorul conţinut : 
« NOTĂ : Se aprobă închirierea prin licitaţie publică a spaţiilor situate la parterul 

Halei Centrale, în suprafaţă de 14.25 mp, respectiv 15.30 mp şi camera frigorifică, în 
suprafaţă de 15.55 mp, la preţul de pornire la licitaţiei de 1400 lei/luna/spaţiu (exclusiv 
TVA) şi o garanţie de participare la licitaţie în valoare de 2800 lei. 

d) spaţiile de vânzare situate la parterul Halei Centrale, vor avea destinaţia de 
"comercializare produse alimentare de origine animală", în conformitate cu normele sanitar 
veterinare în vigoare. 
        Începând cu data adoptării prezentei, Hotărârea Consiliului Local nr.330/2011 se 
revocă. 

La subpunctul zece  sunt prezentate – Raportul si proiectul de hotarare privind  
aprobarea modificării Acordului de parteneriat in vederea implementării proiectului “DO IT-
Formarea profesională în domeniul IT, organizare job club, orientare si consiliere pentru 
şomeri”, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 288/2010, prin care se propune 
modificarea art.1 şi 2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 288/2010 în  sensul aprobării unui 
nou Acord de parteneriat între SC ACZ CONSULTING SRL, cu sediul în Craiova, în 
calitate de lider de parteneriat, Municipiul Râmnicu Vâlcea, în calitate de partener şi 
Asociaţia Mereu pentru Europa, pentru derularea proiectului 77089 « DO IT – Formare 
profesională în domeniul IT, organizare job club, orientare şi consiliere pentru şomeri», 
proiect finanţat din Fondul Social European. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotarare privind  aprobarea 
modificării Acordului de parteneriat in vederea implementării proiectului “DO IT-Formarea 
profesională în domeniul IT, organizare job club, orientare si consiliere pentru şomeri”, 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr. 288/2010. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea art.1 şi 2 din Hotărârea Consiliului Local nr. 
288/2010, care vor avea următorul conţinut : 

« Art.1. Se aprobă Acordul de parteneriat între S.C. ACZ CONSULTING S.R.L, cu 
sediul în Craiova, în calitate de lider de parteneriat, Municipiul Râmnicu Vâlcea, în calitate 
de partener şi Asociaţia “Mereu pentru Europa”, pentru derularea proiectului 77089 « DO 
IT – Formare profesională în domeniul IT, organizare job club, orientare şi consiliere pentru 



26 
 

şomeri», proiect finanţat din Fondul Social European, conform anexei, care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre. 

Art.2. Se aprobă contribuţia municipiului Râmnicu Vâlcea, ca şi partener în proiectul 
prevăzut la art.1, în sumă de 10.200 lei, ce va fi suportată din bugetul local.» 

Anexa aprobată conform prevederilro de mai sus înlocuieşte anexa la Hotărârea 
Consiliului Local nr. 288/2010. 

Nemaifiind alte probleme de discutat, şedinţa se încheie. 
 
 
 
 
     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,         SECRETAR MUNICIPIU, 

      ec. Teodosie Filip                         ju rist Toma Mih ăescu 
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